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Kære medlemmer af Miljø- og Fødevareudvalget

Der sker vanrøgt af dyr på statens arealer.
Dyrene, "store græssere", som de sympatisk kaldes, holdes som "helårsgræssere uden tilskudsfodring".
Helt lovligt.  Det sørger systemet for.
Naturstyrelsen kan indhegne dyr og derefter forvente at dyrene kan klare sig selv i indhegningen uden 
fodring.
Vand, ly og læ eller tørt leje er heller ikke et krav til statens dyrehold.
Helt lovligt.  Det sørger systemet for.

Officielt er der naturligvis helt andre regler for hvordan man skal behandle dyr, incl. "store græssere".

Men uofficielt er der sket et bevidst skred imod uofficielle regler.
Så længe det er staten selv, der laver reglerne og også forvalter reglerne, kan anmeldelser let sparkes til 
hjørne.
Så går det store, velsmurte administrative system i gang, og ingen har ansvar for dyrene og ingen kan gøre
noget.
Fordi der fra politisk hold er et ønske om at dyrene skal behandles på den måde.

Fortvivlede borgere kan anmelde udmagrede dyr til politiet uden at forholdene for dyrene ændres.
Systemet sørger dygtigt for at tillade utrolig dårlig behandling af disse græssere.
Helt lovligt, systemet kan altid finde en lov, der passer til lejligheden.
Ingen kan gøre noget for dyrene og ingen har ansvar for vanrøgten.

Et er, at dyrene ikke fodres om vinteren og udmagres i uhyggelig grad.
Noget andet er at dyrene pga. udsultningen fryser og ydermere ikke har mulighed for ly eller tørt leje.
Drikkevand kan sagtens være et mudderhul, som de kolde, udmagrede dyr må traske ud i.

Sådan er det mange steder i dagens Danmark.

Hvorfor er det sådan?
Hvor er den sunde fornuft?

Hvorfor er der ingen politikere, der VIRKELIG vil ændre denne statsfinansierede dyremishandling?
Hvorfor lader I det ske?

Levebrødspolitikere?
Hvorfor er der ikke i Folketinget (læs navnet: FOLKEtinget) flertal for at vi i Danmark skal overholde 
gældende dyrevelfærdslov?

Jeg vedhæfter - med tilladelse til at viderebringe tekst og fotos - en kort
rapport fra Naturstyrelsens arealer på Fussingø.
Se vedhæftede "Fussingø 2021-2022".
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